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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb den 9 mars 2021, Kolmården. 

 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand, Ulrika Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 9 februari 2021 och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin är i balans. 

Vi kommer i år inte få något driftbidrag från Norrköpings kommun. Anledning är att vi inte har någon 

ungdomsverksamhet. Detta betyder att vi får 8 000 mindre på inkomstsidan. 

Första medlemsavgiften har inkommit 

§ 7 STATUSRAPPORT 

BANGRUPPEN .  

VATTENGRUPPEN  
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PADEL 

”Padelgruppen kommer att dra ihop till ett nytt möte. De ger återkoppling till nästa styrelsemöte. 

RENOVERING OCH UNDERHÅLL AV ANLÄGGNING 

Renovering av kök/mötesdelen är påbörjad. Det kommer att bli väv på väggarna som målas i en beige färg. Taket 

kommer att målas vitt.  

§ 8 SPONSRING 
Fakturor kommer gå iväg under mars månad och diskussion pågår med eventuella nya sponsorer.  

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
Vi kommer att starta ett samarbete med Lions Club Kolmården i syfte att öka antalet spelande. Tanken ör att Lions 

disponerar banorna under vissa tider på vardagar under för och eftersäsong. Förhoppningsvis kommer detta ge mer spel 

och spelare på vår anläggning. 

Styrelsen godkänner att Scouterna kommer att låna uteplatsen till ett möte. 

Vi försöker få ut NTK till Kolmårdens tennisklubb även detta år. 

PRO önskar ett längre avtal på den bana som de hyr än på ett år åt gången. Då passar även styrelsen på att uppdatera 

avtalet. Styrelsen tar upp den frågan på nästa möte igen. Vi avvaktar vad som händer ang. padel. 

Det behövs nya vepor/solskydd. Styrelsen tittar på det och det tas upp på nästa styrelsemöte. 

Vi behöver ev köpa nya nät. Vi tittar på det. 

Olle gick igenom uppbyggnaden av den nya hemsidan. Ser mycket fint ut. 

Niklas tittar på vilka tävlingar som ev skulle behöva låna/hyra våra banor. Tex Holmen Paper Cup och SM. 

 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 13 april kl 19.00 via skype 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 


